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Zápis č.  9/2012 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 

v pondělí dne 12.11.2012 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí. 
 
 
Přítomni: 16 
Omluveni: 5 
Neomluven: 0 
(prezenční listina je součástí zápisu) 

 
JEDNÁNÍ 

 
zastupitelstva města zahájil starosta města Ing. Jiří Bartoš v 18:01 hodin, pozdravil všechny přítomné a 
konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelů města a zasedání je tedy 
usnášeníschopné. Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem 
zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi:  
Ing. Jiří Bartoš   - starosta 
Ing. Luboš Lerch  - místostarosta 
Mgr. Jaroslav Brandejs  - tajemník 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Pracovní předsednictvo bylo schváleno. 
 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Iveta Kurimská. 
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: 
František Sejkora 
Mgr. Věra Žižková 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Ověřovatelé zápisu schváleni.  
 
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
Bc. Jan Šlaj                         předseda 
Ing. Jaroslava Blažková           
Ing. Jiří Svátek                       
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Návrhová komise byla schválena. 
 
Zápis z předchozího jednání byl ověřen a nebyly proti němu podány námitky. 
Předsedající upozornil přítomné, že dle jednacího řádu je z jednání pořizován zvukový záznam, který slouží 
pro potřeby zápisu. 
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Než přistoupíme ke schvalování programu, chtěl bych upozornit o rozšíření programu: 
 
1h)  Schválení přijetí dotace pro projekt „Snížení energetické náročnosti MŠ Krupkova     
        v  Kostelci nad Orlicí“. 
2m)  Smlouva o převodu vlastnictví k majetku České republiky 
2n)   Přijetí účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje jednotky SDH      
        obce pro rok 2012 
 
 

Návrh programu je následující: 
 

 
1. Majetkové záležitosti 

 

a) Prominutí smluvní pokuty  
b) Přijetí dotace pro projekt „Výměna topného média MŠ Mánesova č.p. 987 v Kostelci nad Orlicí“ 
c) Dohoda o zrušení smlouvy o smlouvě budoucí kupní  
d) Směna pozemků z důvodu plánované přeložky - přeložka III/3161 
e) Přijetí úvěru na dofinancování cyklostezky 
f) Finanční vyrovnání z Federal - Mogul Friction Products a.s.  
g) Pozemek pro plánovanou výstavbu garáží - přeložka III/3161 
h) Schválení přijetí dotace pro projekt „Snížení energetické náročnosti MŠ Krupkova v Kostelci 

nad Orlicí“ 
 

2.  Ostatní 

 

a) ZŠ Gutha Jarkovského - změna způsobu využití vratky provozního příspěvku  
z roku 2011 

b) Přijetí investiční dotace od Královéhradeckého kraje na vyprošťovací zařízení pro SDH – 
město 

c) Úprava rozpočtu města Kostelec nad Orlicí na rok 2012 č. 6-7 

d) Závěrečné úpravy rozpočtu města Kostelec nad Orlicí  

e) Plnění rozpočtu města k 30.9.2012 

f) Obecně závazná vyhláška č. 4/2012 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

g) Projektová studie – Seniorské hřiště 

h) Zpráva o činnosti DSO Orlice za období 2011 - 2012  

i) Zpráva o hospodaření Městských lesů Kostelec nad Orlicí spol. s r.o. v roce 2011 

j) Dohoda o partnerství k projektu „Technologické centrum ORP Kostelec nad Orlicí a 
eGovernmentové služby ve správním území ORP“ 

k) Nákup osobního vozidla pro Pečovatelskou službu Kostelec nad Orlicí 

l) Žádost OA TGM o schválení výstavby bezbariérového přístupu v budově OA 

m) Smlouva o převodu vlastnictví k majetku České republiky 

n)  Přijetí účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje jednotky SDH      
 obce pro rok 2012 
 

Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Program jednání byl schválen. 
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1. Majetkové záležitosti 

 

a) Prominutí smluvní pokuty (předloha i komentář JUDr. Jana Blezzardová). 
Advokátka JUDr. Pichertová měla pronajatý nebytový prostor v č.p. 530 Příkopy. Smlouva o nájmu 
nebytových prostor skončila ke dni 30.04.2012, předmět nájmu byl předán městu až 30.05.2012. JUDr. 
Pichertové. předepsána smluvní pokuta ve výši 30.000 Kč 
Poté co JUDr. Pichertová uhradila dluh na nájemném (24.09.2012) byl jí vyčíslen poplatek z prodlení za 
pozdní úhradu nájemného ve výši 11.544 Kč a toto jí bylo oznámeno 27.09.2012. 
Dne 27.09.2012 obdrželo Město Kostelec n. O. její žádost o prominutí pokuty. Tuto žádost odůvodnila 
dlouhodobou pracovní neschopností. Lze očekávat, že město obdrží i žádost o prominutí poplatku 
z prodlení.  

 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM nesouhlasí s prominutím smluvní pokuty ve výši 30 tis. Kč JUDr. Evženii Pichertové, se sídlem 
517 21 Týniště nad Orlicí, Lipská 795. 

 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

b) Přijetí dotace pro projekt „Výměna topného média MŠ Mánesova č. p. 987  v Kostelci nad 
Orlicí“ (předloha i komentář vedoucí ekonomického odboru Ing. Jaroslava Petrová). 
Projekt „Výměna topného média MŠ Mánesova“ se nachází v závěrečné fázi realizace. Stavební práce jsou 
dokončeny.  
Výše uvedený projekt byl součástí stavby „Zateplení objektu a výměna topného média MŠ Mánesova č. p. 
987“, na kterou bylo vydáno stavební povolení ze dne 21.01.2010. Žádost o dotaci byla podána v Operačním 
programu Životní prostředí. Poskytovatelem dotace je Ministerstvo životního prostředí. Předpokládaná výše 
dotace činí 482.944,50 Kč. 
Celkové výdaje na tuto akci jsou 750.871 Kč a účast města tak činí 267.927 Kč s DPH.  
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM souhlasí s přijetím účelové investiční dotace na projekt „Výměna topného média MŠ 
Mánesova č. p. 987 v Kostelci nad Orlicí“ v celkové předpokládané výši 482.944,50 Kč od 
Ministerstva životního prostředí, se sídlem 100 10 Praha 10, Vršovická 1442/65.   
  
Pro: 16 
Proti: 0 
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 

c) Dohoda o zrušení smlouvy o smlouvě budoucí kupní (předloha i komentář JUDr. Jana 
Blezzardová). 
Město Kostelec nad Orlicí ( všude dále jen „Město“) a manželé ……………………., bytem ……………….. a   
………………………, bytem ……………………… uzavřeli dne 22.2.2012 Smlouvu o smlouvě budoucí kupní 
na nově vytvořenou parcelu parc.č. 683/3 o výměře 160m

2
 v kat.ú. Kostelec nad Orlicí za dohodnutou kupní 

cenu 80 tis.Kč – podílové spoluvlastnictví. 
Poté, co ZM odsouhlasilo prodej nově vytvořené parcely parc.č. 683/3, došlo mezi Městem a ostatními 
zúčastněnými k jiné dohodě na základě podmínky v čl. V kupní smlouvy mezi Městem Kostelec nad Orlicí 
(prodávající) a vlastníky byt. jednotek vchodu č.p. 795, 751 a 752 v ul. Štefánikova, Kostelec nad Orlicí 
(kupující) ze dne 7.3.2007, resp. 4.6.2008, kde se uvádí, že „kupující se zavazují, že do doby výstavby 
obslužné komunikace na pozemku parc.č. 683/1 (to je pozemek, který byl geometricky rozdělen na 2 a na 
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nich plánují stavbu ………….. a ……………), která bude součástí plánované výstavby domů na pozemku 
parc.č. 683/1, neprovedou oplocení mezi prodávaným pozemkem a pozemkem parc.č. 677/2, resp. 676/2 a 
678. Město plánovanou výstavbu domů na uvedené parcele neprovedlo a parcelu po geom. zaměření 
prodalo ……………… a ……………… s původním stanoviskem, že výstavbu komunikace neprovede. 
Po několika jednáních mezi vedením města, všemi SVJ v domě ve Štefánikově ulici, ……………… a 
………………. se nakonec dospělo ke kompromisu, kdy ………….. , …………… a SVJ Štefánikova souhlasí 
s tím, aby nově vytvořený pozemek parc.č. 683/3 zůstal v majetku Města a na vybudování přístupové 
komunikace se budou podílet všichni (vyjma ………………..). 
Bylo dohodnuto s budoucími kupujícími, že se smlouva o smlouvě budoucí kupní ze dne 22.2.2012 v celém 
znění zruší. 
 
Další návrhy:  
Ing. Bartoš: Tato komunikace by měla být vybudována na základě finanční spoluúčasti všech, vyjma 
……………. Jednání nebyla jednoduchá. Vybudování cesty by mělo stát cca 60 tis. Kč. Jedna polovina by šla 
na úhradu Města a druhá polovina na náklady ostatních zúčastněných. Rozdělit 30 tis. Kč na jednotlivé 
domácnosti (46 bytových jednotek + …………….). První 2 vchody (795,751) se budou podílet také. V této 
bytové jednotce je 15 bytů a budou se podílet částkou 320,- Kč za jeden byt a všichni ostatní v tomto domě 
by se podíleli částkou 640 Kč na jeden byt. Celkem 4.800 Kč za první dva vchody a 19.840 Kč celý zbytek 
vchodů, …………… 5.360 Kč. 
Ing. Barvínek: Finanční výbor je zásadně proti této dohodě. Finanční výbor dospěl k jednoznačnému závěru 
doporučit zastupitelstvu města odmítnutí návrhu, týkajícího se vzniku dohody zrušení smlouvy o smlouvě 
budoucí kupní na nově vytvořenou parcelu parc.č. 683/3 (zahrada) o výměře 160m

2
 v kat.ú. Kostelec nad 

Orlicí za dohodnutou kupní cenu 80 tis Kč do podílového spoluvlastnictví s manžely ……………….. , bytem 
…………………….. a ………………………. bytem ……………………. . Odůvodnění: Město Kostelec nad 
Orlicí se prodejem lukrativních pozemků par.č. 683/1, 683/2, 683/3 fakticky vyvázalo z vlastnictví pozemků 
v předmětném území. Řešení stavebních záměrů nových nabyvatelů je tedy pouze v jejich kompetenci a 
v kompetenci stavebního úřadu v rámci schvalovacího řízení. Opětovný vstup do vlastnictví Města Kostelce 
n. Orl. v podobě pro něj zcela nepotřebného pozemku by způsobil nejen nenaplnění rozpočtu plánovanou 
prodejní cenou 80 tis. Kč, ale hlavně by v budoucnu zcela iracionálně způsoboval Městu značné komplikace 
a rozpočtu trvalou finanční zátěž. Návrh na usnesení: ZM neschvaluje dohodu o zrušení smlouvy o smlouvě 
budoucí kupní na nově vytvořenou parcelu parc.č. 683/3 (zahrada) o výměře 160m

2
 v kat.ú. Kostelec nad 

Orlicí za dohodnutou kupní cenu. Za Finanční výbor předseda Ing. Šeda a člen výboru Ing. Barvínek. 
Ing. Bartoš: ……………… si koupili zadní pozemek 683/1 a musejí se nějakým způsobem na něj dostat. 
Dostanou se pouze cestou vybudovanou na parcele č. 683/3. Dostali by se na své pozemky i nájemnici 
z ulice Štefánikova. Mohla by být blokována stavba ……………… ze strany nájemníků, kteří tam budou chtít 
mít cestu vybudovanou a mohou vzniknout nepřátelské vztahy mezi nájemníky. Abychom předešli těmto 
sporům, tak vznikla navrhovaná trojdohoda.  
Dotazy:  
pí Jelínková: Vyvěšena nabídka je od začátku špatně, není to jednoduché. Hlavní chyba je na straně Města, 
které si neověřilo veškeré právní věci. 
p. Karlíček: K převodu pozemku zatím nedošlo, pozemek je stále v majetku Města. Měli bychom jako Město 
všem lidem zajistit přístup. 
Mgr. Fiala: Hlasuji proti. Zájemci si měli předem ověřit, jaké jsou přístupové cesty.  
Bc. Šlaj: Několik desetiletí to fungovalo bez příjezdové cesty. Nikdo to neřešil. Teď je z toho obrovský 
problém.  
pí Kschwendová: Dostali jsme přílohy k tomuto bodu a v  kupní smlouvě v článku V se zavazují kupující, že 
do doby výstavby obslužné komunikace, která bude součástí plánované výstavby domů, neprovedou 
oplocení. V případě porušení tohoto závazku je prodávající oprávněn od této kupní smlouvy odstoupit. Ve 
chvíli, kdy se tato výstavba nebude realizovat, tak to oplocení nemohou vytvořit, jinak by přišli o pozemek, 
pokud tomu dobře rozumím. 
Ing. Bartoš: Právně se zavázali kupující a ne prodávající. Město se vložilo do jednání, aby se vztahy 
narovnaly. 
p. Vodička: Proběhla už nějaká řízení a jednání ohledně výstavby. Investoval jsem už nějaké peníze do 
projektu apod. Občané ze Štefánikovy ulice podali připomínku k řízení, že k výstavbě rodinného domu nic 
nemají, ale chtějí od Města cestu. Nechci se cesty zbavit, ale proč bych sám měl mít cestu pro sebe a přitom 
by mi po ní jezdili obyvatelé ze 4 vchodů. Nemohu dát peníze do městského rozpočtu, pokud mi budou 
občané z domů blokovat přístup, tím, že si pozemek oplotí. 
p. Karlíček: Před 13 lety jsme chtěli koupit tento pozemek. Byl bych pro, abychom dohodu schválili. 
JUDr. Blezzardová: Ráda bych se vyjádřila k problému, který tu zazněl, že si Město, potažmo odbor rozvoje 
a investic neověřilo právní věci, či smlouvy. Není to pravda. V kupní smlouvě, kde se převáděl pozemek 
676/2 je skutečně závazek pouze kupujících, neoplotit do výstavby plánované komunikace. Což znamená, 
Město se formálně nikdy nezavázalo, do kdy jakou komunikaci tam vystaví. Bylo to v souvislosti s 
plánovanou výstavbou bytových domů. 
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ZM neschvaluje dohodu o zrušení smlouvy o smlouvě budoucí kupní ze dne 22.2.2012 na nově 
vytvořenou parcelu parc.č. 683/3 (zahrada) o výměře 160 m2 v kat.ú. Kostelec nad Orlicí s manžely 
……………………………………….. a  ………………………………………….. 
 

Pro: 7 
Proti: 5 
Zdržel se:  4 

Usnesení nebylo přijato. 
 
--------------------------------------------- 
18:38 hodin odešel Ing. Barvínek 
--------------------------------------------- 
 

ZM schvaluje dohodu o zrušení smlouvy o smlouvě budoucí kupní ze dne 22.2.2012 na nově 
vytvořenou parcelu parc.č. 683/3 (zahrada) o výměře 160 m2 v kat.ú. Kostelec nad Orlicí s manžely 
………………………………… a ……………………………………….. 
 
Pro: 5 
Proti: 6 
Zdržel se:  4 
Nehlasoval: 1 

Usnesení nebylo přijato. 
 
------------------------------------------- 
18:39 hodin přišel Ing. Barvínek 
------------------------------------------- 
 
 

d) Směna pozemků z důvodu plánované přeložky - přeložka III/3161 (předloha i komentář 
JUDr. Jana Blezzardová). 
Vzhledem k plánované přeložce komunikace III/3161 nyní vzniká průzkum ze strany investora 
(Královéhradecký kraj) ohledně záborů pozemků pro tuto akci. Kraj nás požádal o pomoc při jednáních 
s panem Kinským – majitelem stavbou dotčených pozemků.  
Dotčené pozemky pana Kinského jsou: 2344 – 19 m

2
 (dočasný zábor), 2338/6 – 24 m

2
 (trvalý zábor), 2350/1 

-  1123 m
2
 (trvalý zábor) + 404 m

2
 (dočasný zábor), 2350/5 – 1667 m

2
 (trvalý zábor) + 1454 m

2
 (dočasný 

zábor), 2395/3 – 2365 m
2
 (trvalý zábor) 

Došlo na jednání, ve kterém pan Kinský předložil návrh, ve kterém uvedl, že pozemky dočasného záboru 
přenechá za 100.000 Kč, pozemky pro Kraj (3.527m

2
) prodá za 100Kč/m

2
, tedy 352.700 Kč a pozemky pro 

účel města (1652 m
2
) smění za „Třešňovou cestu“ – jedná se o pozemky parc.č.: 

528/2, 528/3, 528/5, 529/10, 529/43, 529/44, 529/45 a 2303/17 o celkové výměře 7.873 m
2
. 

Jeho návrh byl předložen do stavební komise, která směnu v tomto rozsahu nedoporučuje. 
 
Další návrhy:  
p. Kinský:  Navrhuji svoje vyloučení z hlasování o tomto bodu.  
 
Hlasování: 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval: 1 
 

p. Kinský: Jedná se o směnu pozemků pro výstavbu silnice, která je za kasárny. Smyslem výstavby silnice 
je, aby se omezil provoz kamionové dopravy středem města. Tím vznikl tento návrh. Pro výstavbu je potřeba 
využít asi 5.179 m2 pozemků, které vlastním já. Pokud dojde k  výstavbě, část těchto pozemků přejde do 
vlastnictví Města, část Správě a údržbě silnic HK a zbytek ŘSD. Vstoupím do jednání s Městem, tzn. směnil 
bych pozemky za „Třešňovou cestu“. Radou města nebylo doporučeno, aby k této směně došlo. Přehodnotil 
jsem svoje stanovisko. Jednalo by se pouze o směnu pozemku č. 528/2 vůči pozemkům 528/3, 528/5, 
529/10, 529/43, 529/44, 529/45, 2303/17  a nechám Městu pozemky k dispozici. Tato cesta se nachází 
v hliništi, je součástí dalšího plánu těžby. Navrhuji poskytnutí 1.652 m

2
 o proti 5.457m

2
. Dále navrhuji, že 

bych za své náklady pozemek parc.č. 528/2 rozdělil na 2 parcely. Jedna parcela by byla 3.500 m
2
 a ten 

zbytek parcely bych si výhledově jednou koupil. Nechci ovlivňovat Město. Pokud se nedohodneme půjde 
jednání na kraj. 
Dotazy:  
Ing. Bartoš: Návrh pana Kinského je směnit svých 1.652 m

2
 za zábor přeložky, za geometricky rozdělenou  

parcelu  par.č. 528/2 což je 3.500 m
2
. 
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Mgr. Fiala: Návrh p. Kinského beru jako přijatelný. 
Ing. Lerch: Je zde značný nepoměr v metrech a v ceně té půdy. Těžená půda pro výrobu, má úplně jinou 
hodnotu než orná půda. Jsem zásadně proti, necháme na rozhodnutí kraje. 
Bc. Šlaj: Z dnešního jednání bych tento bod vypustil.  Nechal bych hlasovat o záměru. 
Ing. Svátek: Záměr Města je chtít, aby kamionová doprava zmizela z centra města. Srovnáváme dva 
pozemky o různých hodnotách. Směroval bych k  dosažení rychlé dohody k vybudování komunikace. 
Přimlouvám se za nabídku, která již zazněla, souhlasit se směnou pozemku parc.č. 528/2. 
Ing. Bartoš: Nemůžete p. Kinský snížit na 3.000 m

2 
? 

p. Kinský: Nemohu. 
 

ZM souhlasí se směnou části pozemku parc.č. 528/2 - ost.plocha, ost. komunikace,  o celkové 
výměře 3.500 m2 ve vlastnictví města Kostelec nad Orlicí za části pozemků parc.č. 2338/6, parc.č. 
2350/1, parc.č. 2350/5 a parc.č. 2395/3 o celkové výměře 1.652 m2 ve vlastnictví pana Františka 
Kinského, bytem Komenského 266, 517 41 Kostelec nad Orlicí nutné pro výstavbu přeložky 
III/3161. 

 
Pro: 10 
Proti: 2 
Zdržel se: 3  
Nehlasoval: 1 

Usnesení nebylo schváleno. 
 

ZM nesouhlasí se směnou pozemků parc.č. 528/2 - ost.plocha, ost. komunikace, parc.č. 528/3 - 
ost.plocha, ost. komunikace, parc.č. 528/5 - ost.plocha, jiná plocha, parc.č. 529/10 - orná půda, 
parc.č. 529/43 - orná půda, parc.č. 529/44 - orná půda, parc.č. 529/45 - orná půda a parc.č. 
2303/17 - orná půda o celkové výměře 7.873m2 ve vlastnictví města Kostelec nad Orlicí za části 
pozemků parc.č. 2338/6, parc.č. 2350/1, parc.č. 2350/5 a parc.č. 2395/3 o celkové výměře 
1.652m2 ve vlastnictví pana Františka Kinského, bytem Komenského 266, 517 41 Kostelec nad 
Orlicí nutné pro výstavbu přeložky III/3161. 
 
Pro: 10 
Proti: 3 
Zdržel se: 2  
Nehlasoval: 1 

Usnesení nebylo schváleno. 
 
---------------------------------------- 
19:04 hodin odešel p. Kinský 
---------------------------------------- 
 
 

e ) Přijetí úvěru na dofinancování cyklostezky (komentář pan RNDr.Tomáš Kytlík). 
Původní úvěr na dofinancování cyklostezky 15 mil. Kč  musí být splacen do 26.11.2012. Svazek má 
vyčerpáno 8 mil Kč. Zjistili jsme, že nebudeme schopni dofinancovat všechny zbývající náklady, které souvisí 
s dokončením cyklostezky. Výbor DSO Orlice se obrátil na ČSOB se žádosti o vyjednání nového úvěru na 
předfinancování těchto nákladů se splatností do jednoho roku. Na posledním jednání Shromáždění starostů 
DSO Orlice bylo schváleno přijetí nového úvěru na předfinancování cyklostezky ve výši 12 mil. Kč. Dne 
19.11.2012 by měla být cyklostezka zkolaudována. 
 

Další návrhy: žádné 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Dají se odhadnout celkové náklady na cyklostezku? 
Ing. Bartoš: Není to přesně vyčíslené, ale na příští rok 2013 jsme do rozpočtu Města dali ještě 500 tis. Kč. 
Budeme vést ve spolupráci s Irbosem (s dozorem) právní jednání, vůči projektantovi na náhradě škody. 
Závady, které vznikly na projektu byly dost závažné. 
pí Jelínková: Proběhla jednání se společnosti ZOPOS Přestavlky ohledně přístupu? 
Ing. Bartoš:  Jednání proběhlo 2x. Je to podmíněno i se souhlasem p. Kinského, aby se mohli pohybovat  
vedle cyklostezky po jeho louce. Dospělo to do fáze, že by zachovali trasu, kterou jezdili, nebudou jezdit po 
cyklostezce, ale vedle. Udělali by si vlastní přejezd přes slepé rameno Orlice. Město nebude mít žádné 
výhrady a p. Kinský ještě stanovisko nezaujal. 
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ZM souhlasí s přijetí úvěru Dobrovolným svazkem obcí Orlice od ČSOB, a.s. ve výši 12 mil. Kč, se 
splatností jeden rok ode dne podepsání příslušné smlouvy o úvěru, určeného na dokončení 
výstavby cyklostezky a s jeho zajištěním  poskytnutým formou vystavení zajišťovací blankosměnky 
avalované obcemi Kostelec nad Orlicí, Častolovice a Čestice. 
 
Pro: 14   
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení bylo schváleno. 

 

      ZM souhlasí s avalem zajišťovací blankosměnky vystavené Dobrovolným svazkem obcí Orlice 
avalované obcemi Kostelec nad Orlicí, Častolovice a Čestice za účelem zajištění  pohledávek 
ČSOB, a.s. plynoucích ze smlouvy o úvěru, s výší úvěrového limitu 12 mil. Kč, se splatností jeden 
rok ode dne uzavření úvěrové smlouvy, poskytovaného ČSOB, a.s. Dobrovolnému svazku obcí 
Orlice na dokončení výstavby cyklostezky. 

 
Pro: 14   
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení bylo schváleno 
 
 

f)  Finanční vyrovnání z Federal - Mogul Friction Products a.s. (předloha i komentář starosta 
Ing. Jiří Bartoš). 
Na základě ukončení nájemní smlouvy s Federal-Mogul Friction Products a.s. Kostelec nad Orlicí (dále jen 
„FM“) musí v následujících 10ti letech dojít k vzájemnému vyrovnání vložených investic FM do majetku 
Města (do 28.2.2023). Na základě znal. posudku činila v r. 2004 tato částka zhodnocení objektů Aftermarket 
12.920.393,30 Kč. Dále byl se souhlasem Města vybudován na tomto objektu přístřešek a zabezpečovací 
zařízení v hodnotě 466.687 Kč, celkem tedy 13.387.080,30 Kč. Toto zhodnocení bylo ročně odepisováno, až 
zůstatková hodnota činí 7.207.926 Kč. Tuto částku je třeba do roku 2023 vrátit dle vyčíslených splátek (v 
intencích nájemní smlouvy). Je rozepsán kalendář, podle kterého se mají částky vracet.  
 
------------------------------------------- 
19:14 hodin odešel Ing. Svátek 
------------------------------------------- 
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM  souhlasí se vzájemným finančním vyrovnáním se společností Federal-Mogul Friction  
Products a.s., Jirchářská 233, Kostelec nad Orlicí v intencích nájemní smlouvy ze dne 24.8.2004. 
 
Pro: 14 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval: 1 

Usnesení bylo schváleno. 
 
------------------------------------------ 
 19:16 hodin přišel Ing. Svátek 
------------------------------------------. 
 
 

 g) Pozemek pro plánovanou výstavbu garáží - přeložka III/3161 (předloha i komentář JUDr. 
Jana Blezzardová). 
Ze stavebních důvodů je nutné zdemolovat garáže na pozemcích nutných k přeložce silnice III/3161. 
S majiteli pozemků a garáží bylo vyvoláno jednání za přítomnosti zástupců investora akce (Královéhradecký 
kraj) a Města Kostelce nad Orlicí, kde bylo dohodnuto, že kraj náhradou zajistí výstavbu nových garáží na 
pozemcích Města. 
K tomuto účelu (stavba garáží) byl vybrán pozemek parc.č. 2346.  
Majitelé stávajících garáží chtějí mít jistotu, že pozemky pod nově budovanými garážemi, nebudou Městem 
nuceni vykupovat dle ceny obvyklé, ale jak bylo na jednání dohodnuto – budou převedeny bezplatně, 
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případně za cenu symbolickou. Přesná výměra by byla po geometrickém vyměření. Jedná se o směnu 
pozemků. Garáže vystaví Královéhradecký kraj. Město to nebude stát nic. 
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy:  
Rozvinula se diskuze mezi zastupiteli. 
Ing. Blažková: Navazuje zde cyklostezka. Není tam žádný chodník, byla bych proto, aby se něco 
podobného vybudovalo.  
Ing. Bartoš: Vše vyřeší projektant. 
p. Sejkora: Projektant bude jednat s majiteli garáží. Dnes to tu nevyřešíme.  
Ing. Bartoš: Je potřeba dát záruku, že to směňujeme, ale město si určí místo samo.  
 

ZM souhlasí se směnou části pozemku parc.č. 2346 pro plánovanou stavbu nových garáží pro 
majitele v budoucnu demolovaných garáží na pozemcích parc.č. 2348/3, parc.č. 2348/4, parc.č. 
2348/5, parc.č. 2348/6, parc.č. 2348/7 a parc.č. 2348/8 v kat.ú. Kostelec nad Orlicí z důvodu 
plánované přeložky komunikace III/3161 ve stejném poměru. 
 
Pro: 14 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

h) Schválení přijetí dotace pro projekt „Snížení energetické náročnosti MŠ Krupkova 
v Kostelci nad Orlicí“ (předloha i komentář vedoucí ekonomického odboru Ing. Jaroslava 
Petrová). 
Projekt „Snížení energetické náročnosti MŠ Krupkova v Kostelci nad Orlicí“ se nachází v závěrečné fázi 
realizace.  
Žádost o dotaci na výše uvedený projekt byla podána v Operačním programu Životní prostředí. 
Poskytovatelem dotace je Ministerstvo životního prostředí. Předpokládaná výše dotace činí 3.256.716,60 Kč. 
Projekt je spolufinancován z fondů EU. Podmínky rozhodnutí o poskytnutí dotace a smlouva o poskytnutí 
podpory jsou nyní zpracovávány poskytovatelem dotace. Dokumenty budou zaslány během měsíce listopadu 
k podpisu statutárnímu zástupci Města. Tyto listiny musí být odeslány zpět před podáním žádosti o platbu. 
Dotace bude vyplacena ještě letos za předpokladu podání žádosti o platbu do 5.12.2012.  
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM souhlasí s přijetím účelové investiční dotace na projekt „Snížení energetické náročnosti MŠ 
Krupkova v Kostelci nad Orlicí“ v celkové předpokládané výši 3.256.716,60 Kč od Ministerstva 
životního prostředí, se sídlem 100 10 Praha 10, Vršovická 1442/65.   
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

2. Ostatní 
 

a) ZŠ Gutha Jarkovského - změna způsobu využití vratky provozního příspěvku  
z roku 2011 (předloha i komentář vedoucí ekonomického odboru Ing. Jaroslava Petrová). 
ZŠ Gutha Jarkovského nevyužila celý provozní příspěvek, který jí byl poskytnut v roce 2011. Nevyužitou část 
provozního příspěvku v celkové výši 272 678,03 Kč vrátila na účet města a přitom požádala, zda by bylo 
možné část této vratky použít na posunutí příčky v ZŠ a vybudování jazykové učebny (135 141,17 Kč) a o 
zbývající částku 137 536,86 Kč posílit provozní příspěvek školy na rok 2012. S tímto souhlasilo zastupitelstvo 
v rámci rozpočtové úpravy č. 1, která byla schválena dne 21.5.2012. 
Z důvodu možného narušení statiky ZŠ nebylo možné záměr vybudování jazykové učebny realizovat. 
Vzhledem k tomu ředitel ZŠ požádal o možnost využít částku 135 141,17 Kč na nákup specifického nábytku 
do stávající jazykové učebny, který by eliminoval prostorovou nevhodnost této učebny. 
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V mezidobí došlo k realizaci jiné investice v budově ZŠ, která byla financována přímo Městem a původně 
rozpočtované prostředky ve výši 150 tis. Kč nestačily na pokrytí skutečných nákladů ve výši 196 166,64 Kč 
(jednalo se o vybudování hygienické kabiny firmou pana Vorlického). Rozdíl mezi fakturovanou cenou a 
rozpočtovanou částkou ve výši 46 166,64 Kč je vhodné financovat právě z vratky provozního příspěvku ZŠ 
z roku 2011. 
Ekonomický odbor navrhuje částku 135 141,17 Kč rozdělit na dvě části takto: 
1) částka 46 166,64 Kč bude použita na dofinancování nákladů na vybudování hygienické kabiny v ZŠ  
2) částku 88 974,53 Kč vrátit škole s tím, že ZŠ ji využije na nákup specifického nábytku do stávající 
jazykové učebny. 
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 

 
ZM souhlasí se změnou způsobu využití nespotřebované části provozního příspěvku ZŠ Gutha-
Jarkovského z roku 2011 ve výši 135 141,17 Kč následovně: 
1) částka 46 166,64 Kč bude použita na dofinancování nákladů na vybudování hygienické kabiny 
v ZŠ 
2) částka 88 974,53 Kč bude vrácena škole jako investiční příspěvek pro rok 2012 s tím, že ZŠ 
prostředky využije na nákup specifického nábytku do stávající jazykové učebny. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

b) Přijetí investiční dotace od Královéhradeckého kraje na vyprošťovací zařízení pro SDH – 
město (předloha i komentář vedoucí ekonomického odboru Ing. Jaroslava Petrová). 
Jednou z plánovaných investičních akcí pro rok 2012 bylo pořízení hydraulického vyprošťovacího zařízení 
pro SDH - město. Na nákup tohoto vybavení bylo možné získat investiční dotaci, která bude 
Královéhradeckým krajem poskytnuta ve výši 685 tis. Kč. Město má v rozpočtu na rok 2012 alokováno 80 tis. 
Kč na dofinancování této dotace. 
Vzhledem k tomu, že dotace je poskytována na sklonku roku, je možné ji využít do 31.12.2013. 
Zastupitelstvo města musí rozhodnout o přijetí dotace a o schválení smlouvy s Královéhradeckým krajem. 
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM souhlasí s přijetím účelové investiční dotace z Programu podpory vybavení pro obce s JPO na 
hydraulické vyprošťovací zařízení v celkové výši 685 tis. Kč od Královéhradeckého kraje, se sídlem 
Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno.  
 

ZM schvaluje smlouvu o poskytnutí investiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje č. 
RR/2012/043-JPO z Programu podpory vybavení pro obce s JPO na hydraulické vyprošťovací 
zařízení v celkové výši 685 tis. Kč s Královéhradeckým krajem, se sídlem Pivovarské náměstí 
1245, 500 03 Hradec Králové. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno.  
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c) Úprava rozpočtu města Kostelec nad Orlicí na rok 2012 č. 6-7 (předloha i komentář 
vedoucí ekonomického odboru Ing. Jaroslava Petrová). 
Předkládáme ke schválení úpravy rozpočtu Města Kostelec nad Orlicí na r. 2012 č. 6-7, které v příjmové 
části obsahují dotace ze státního rozpočtu a dotace ministerstev, KÚ, příspěvky od okolních obcí na chod 
domovinky a pečovatelské služby. Ve výdajové části zobrazují využití dotací k předepsanému účelu. 
Úpravy rozpočtu jsou podrobně rozepsány v přílohách, přílohy jsou rozděleny dle měsíců, v nichž dotace 
přišly - srpen - září 2012. 
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 

 
ZM schvaluje úpravu rozpočtu města na rok 2012 č. 6 následovně: 
Úprava rozpočtu č. 6 - SRPEN 2012 
Příjmy rozpočtu města se zvyšují o 162,223 tis. Kč.  
Výdaje rozpočtu města se zvyšují o 162,223 tis. Kč. 
Rozpočtová změna nemá vliv na saldo rozpočtu.   
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
ZM schvaluje úpravu rozpočtu města na rok 2012 č. 7 následovně: 
Úprava rozpočtu č. 7 - ZÁŘÍ 2012 
Příjmy rozpočtu města se zvyšují o 864,457 tis. Kč.  
Výdaje rozpočtu města se zvyšují o 864,457 tis. Kč. 
Rozpočtová změna nemá vliv na saldo rozpočtu. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

d) Závěrečné úpravy rozpočtu města Kostelec nad Orlicí (předloha i komentář vedoucí 
ekonomického odboru Ing. Jaroslava Petrová). 
V souvislosti s koncem třetího čtvrtletí 2012 a vzhledem k předávání agendy vedoucího ekonomického 
odboru předkládáme ke schválení závěrečné úpravy rozpočtu Města Kostelec nad Orlicí, které byly 
provedeny do 1.10.2012 včetně. Rozpočtové úpravy představují zejména přesuny mezi jednotlivými 
organizacemi, kapitolami, oddíly, paragrafy a položkami rozpočtové skladby. 
Úpravy rozpočtu jsou podrobně rozepsány v příloze. 

 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Zahlédla jsem částku 90 tis. Kč na koupaliště?  
Ing. Petrová: Na základě rozhodnutí rady města z dubna roku 2012, byl schválen příspěvek na spotřebu 
energií na koupališti.  
Ing. Bartoš: Vznikl požadavek na pokrytí ztrát, který vznikl navýšením energií. Rada města odsouhlasila 
kompenzaci této částky. 
 

ZM schvaluje závěrečné úpravy rozpočtu města na rok 2012 provedené do 1.10.2012 včetně. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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e) Plnění rozpočtu města k 30.9.2012 (předloha i komentář vedoucí ekonomického odboru 
Ing. Jaroslava Petrová). 
Příjmy: 
Daňové příjmy za 3. čtvrtletí 2012 dosáhly téměř 75,8 % plánované úrovně, což lze hodnotit pozitivně. Na 
dani z přidané hodnoty je vybráno pouze 73,8 %  rozpočtované částky a odráží se tak skutečnost, že 
obyvatelstvo šetří a ani zvýšení sazeb DPH nepřináší růst daňového příjmu. Lze předpokládat, že plánovaný 
výnos z DPH ve výši 20 mil. Kč nebude ke konci roku dosažen. Celkový propad na této dani lze odhadovat 
do výše 1 mil. Výběr daně z nemovitostí se oproti pololetí zlepšil, vybráno je 74,9 % plánované částky. Je 
však otázkou, zda do konce roku přijde ještě 1,5 mil. Kč, aby se naplnila rozpočtovaná částka 6,5 mil. Kč. 
S největší pravděpodobní nedojde k plánovanému plnění a bude potřeba očekávat určitý propad. Naopak u 
daně z příjmů právnických osob je vybráno 86,2 % rozpočtované částky. Vývoj daňových příjmů lze jen těžko 
predikovat, protože Město daně samo nevybírá, nemá tedy přehled o počtu poplatníků a počtu nedoplatků, 
pouze přijímá daňový výnos od finančních úřadů. 
Nedaňové příjmy dosáhly 89,7 % plánované úrovně, což je velmi dobrý výsledek.  
Kapitálové příjmy: Rozpočtovaný výnos 12,7 mil. Kč byl snížen na částku 10,33 mil. Kč z důvodu, že byly 
avizovány nižší příjmy z dražeb nemovitostí v kasárnách. V září 2012 přišly první částky za vydražené 
nemovitosti v celkové výši 210 tis. Kč, a dále byl zaplacen jeden prodaný pozemek z lokality Jungmannova 
ulice. Na kapitálových příjmech tak bylo od začátku roku vybráno 2,415 mil. Kč (23,4%). Nadále platí, že je 
potřeba sledovat plnění kapitálových příjmů Města a případně přijmout opatření k omezení výdajové strany 
rozpočtu, nebo uvažovat o přijetí revolvingového úvěru na překlenutí časového nesouladu mezi příjmy a 
výdaji rozpočtu. 
Příspěvek na státní správu, který byl avizován pro rok 2012 ve výši 16,698 mil. Kč, je plněn na 75 %.  
Přijaté dotace činí 19,269 mil. Kč.  
Celkové plnění příjmů k 30.9.2012 dosahuje úrovně 73,7 %. 
Výdaje: 
Běžné i kapitálové výdaje zaznamenaly v průběhu 3. čtvrtletí 2012 růst proti pololetnímu vývoji. Běžné výdaje 
jsou čerpány na 65,6 %, kapitálové na 79,7 %. Odráží se tak skutečnost, že se pracuje na většině 
plánovaných investičních akcí a město tak musí hradit související výdaje. V případě kapitálových výdajů byly 
z rozpočtu vyřazeny nerealizované investiční akce (Zdravotní středisko v šatlavě, úpravna vody).  
Výdaje vyčleněné na služby TS jsou za 3. čtvrtletí 2012 čerpány na 67,8 %. Zatím tedy není potřeba přijímat 
opatření k navýšení částky na nákup služeb TS.  
Celkové plnění výdajů k 30.9.2012 dosahuje úrovně 67,9 %. 
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
 

ZM bere na vědomí zprávu o plnění rozpočtu města k 30.9.2012. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
f) Obecně závazná vyhláška č. 4/2012 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
(předloha i komentář paní Ing. Miroslava Fiedlerová). 
Novela zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích přinesla tyto zásadní novinky: 

- obcím byla dána možnost zvýšit místí poplatek dle skutečných nákladů na sběr a svoz netříděného 
komunálního odpadu (tato část poplatku se zvýšila z původních 250 Kč až na 750 Kč) 

- rozšířil se okruh poplatníků - cizinců 
OZV, která je v tuto chvíli platná, bude od nového roku neaplikovatelná. Ekonomický odbor proto předložil 
RM návrh nové OZV. 

1. rozšířil se okruh poplatníků místního poplatku – cizinců  
2. rozšířil se okruh plátců místního poplatku – v zákoně je nově uvedeno, že poplatek platí i vlastníci 

bytu a rodinného domu, ve kterých není hlášena k pobytu žádná fyzická osoba 
3. sazba poplatku – je tvořena dvěma částmi: 

a) částka až 250 Kč (původně pevně dána 250 Kč), která se nemusí v OZV zdůvodňovat 
b) částka až 750 Kč (původně max. 250 Kč), která vychází ze skutečných nákladů obce za 

předchozí období na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu. V této části jsme vycházeli 
z nákladů za rok 2011.  



12 
 
 

Náklady na odvoz objemného komunálního odpadu činily 858.641,60 Kč a náklady na odvoz 
směsného komunálního odpadu činili 2.772.731 Kč, celkem 3.631.372,60 Kč.  
Počet obyvatel k 1.1.2012 včetně cizinců je dle ČSÚ 6.248 osob, počet staveb k individuální 
rekreaci 63, celkem tedy 6.311 poplatníků. 
Při poměru těchto dvou čísel dostaneme částku 575 Kč, což jsou skutečné náklady na sběr a 
svoz komunálního odpadu na 1 poplatníka 

Celková námi navrhovaná částka místního poplatku pro rok 2013 činí 580 Kč (tedy z části a) částka 
5 Kč a z části b) částka 575 Kč). Je to z toho důvodu, že když vypočteme maximální výnos místního 
poplatku (tedy kdyby zaplatili všichni), dostaneme se na částku 580 Kč x 6.311 Kč = 3.660.380 Kč. 

4. Okruh osob osvobozených od placení místního poplatku se pro rok 2013 rozšiřuje o bod f) – cizinci. 
Je to z toho důvodu, že není zprovozněn centrální registr cizinců, a my nejsme schopni naši databázi 
aktualizovat. 

5. Další zásadní novinkou je, že za placení místního poplatku za dítě je odpovědný jeho zákonný 
zástupce a správce místního poplatku může tento dlužný poplatek i s navýšením vyměřit tomuto 
zákonnému zástupci a také ho po něm vymáhat. 

RM doporučila ZM OZV schválit – sazba poplatku, kde navrhuje ponechat sazbu místního poplatku pro rok 
2013 ve výši 500 Kč. 
ZM tedy předkládáme OZV a 2 varianty – sazba poplatku: 
a)Výše místního poplatku pro rok 2013 ve výši 580 Kč. 
b)Výše místního poplatku pro rok 2013 ve výši 500 Kč. 

Další návrhy:  
Ing. Bartoš: Částka 500 Kč by měla být ponechána. 
 
Dotazy:  
Bc. Šlaj: O jaké cizince se jedná? 
Ing. Fiedlerová: Jedná se o cizince, kteří mají přechodné pobyty.  
Ing. Lerch: Proč nechceme navyšovat místní poplatek, má závažný důvod. Výrazně jsme ušetřili na 
nákladech. Zřídili jsme kompostiště, změnili jsme provoz sběrného dvora atd. Odhadem jsme ušetřili 600 tis. 
Kč. 
  

ZM schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 4/2012 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů (vyjma čl. 
4 sazby poplatku) a zachovat sazbu místního poplatku ve výši 500 Kč pro rok 2013. 

 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

g) Projektová studie – Seniorské hřiště (předloha paní Běla Kovaříčková, komentář 
místostarosta Ing. Luboš Lerch). 
Dostali jsme nabídku vybudovat seniorské hřiště v prostorách DPS. Žádali jsme o dotaci, která bohužel 
nedopadla a  rozhodli jsme se, že peníze na toto hřiště seženeme. Osobně dávám protinávrh, celé toto hřiště 
zainvestovat z hospodářské činnosti Města. Byla vybrána firma po dohodě s pečovatelskou službou, se 
seniory a se sociálním odborem. Zde nelze dělat výběrové řízení, každý typ zařízení je jiný. Jsme pro 
umístění zařízení mimo dvůr. 
Původní cena, dle projektové studie byla ve výši: 236 289,60 Kč vč DPH.  
Nová cenová kalkulace je ve výši: 185 208,60 Kč vč DPH. Nová kalkulace je upravena o jednorázovou 
slevu ve výši 30 tis. Kč z celkových nákladů a snížení ceny u dopadové plochy. Celková úspora je ve výši 
51.081 Kč oproti původní nabídce. Tato nabídka je platná do 31. 12. 2012 při odběru všech cvičebních 
prvků. Součástí dodávky a ceny je doprava, montáž a info cedule – provozní řád (zdarma).  
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy:  
Ing. Bartoš: Je možné, vybudovat seniorské  hříště z peněz hospodářské činnosti? 
Ing. Petrová: Pokud se akce týká  bytového fondu, tak ano. 
Ing. Lerch: Ano, projekt se týká bytového fondu, zlepšuje to bydlení seniorů, kteří přispívají do bytového 
fondu. S Ing. Fiedlerovou jsme všichni nabyli dojmu, že je to ten správný účel na co se peníze mají použít. 
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ZM schvaluje záměr vybudování seniorského hřiště v Kostelci nad Orlicí dle projektové studie 
z prostředků hospodářské činnosti města 2012. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
h) Zpráva o činnosti DSO Orlice za období 2011 - 2012 (komentář starosta Ing. Jiří Bartoš). 
Viz příloha 
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Co znamená dotace na zlepšení manažera svazku? 
Ing. Bartoš: Manažerem svazku je p. RNDr. Kytlík. Z kraje dostáváme na něho dotace. Stará se nám o 
činnosti DSO.  
 

ZM bere na vědomí zprávu o činnosti DSO Orlice za období roku 2011 – 2012. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

i) Zpráva o hospodaření Městských lesů Kostelec nad Orlicí spol. s r.o. v roce 2011 

(komentář Ing. Jan Havránek). 
Viz příloha 

 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Vedení města má něco proti zprávě městských lesů?  
Ing. Lerch: Město nemá žádné výhrady ke zprávám v roce 2011. Jsou jasné a vyčerpávající.  
Ing. Blažková: Shledali jste nějaké nedostatky? 
Ing. Bartoš: Co se kontrolovalo, proběhlo dobře. Výstup je kladný. 
Ing. Lerch: Máme problémy se stanovami městských lesů. Chystáme změny stanov na příští zastupitelstvo 
města.  
pí Jelínková: Podle jakého zákona? Zákona o obcích? 
Mgr. Brandejs: Ano, zákon o obcích vymezuje pravomoci zastupitelstva a pravomoci rady. Jedná se o 
situaci, která byla již prezentována na zastupitelstvu města. Jde o dozorčí radu, kdo může dozorčí radu 
odvolat atd.  Jsou to první dva články, možná tři články, zbytek těch stanov je potřeba jen poupravit 
formálním způsobem.  
 

ZM bere na vědomí zprávu o hospodaření Městských lesů Kostelec nad Orlicí spol. s r.o. v roce 
2011. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
j) Dohoda o partnerství k projektu „Technologické centrum ORP Kostelec nad Orlicí a 
eGovernmentové služby ve správním území ORP“ (předloha i komentář pan Martin Rýdel). 
Vybraný dodavatel celého TC ORP je AG COM a.s. Smiřice, datum podpisu smlouvy bylo 20.2.2012, cena 
díla včetně DPH činí 5.998.800 Kč, výše dotace 85% (zatím proplaceno 3.020.845 Kč. Doba realizace TC 
ORP je od února do prosince 2012. Doba udržitelnosti projektu  od 1.1.2013 do 31.12.2017 (5 let). 
Technologické centrum obce s rozšířenou působností je soubor technologií a služeb sloužící k rozvoji 
elektronizace státní správy a samosprávy v území správního obvodu města Kostelec nad Orlicí. 
Žádost o poskytnutí dotace byla směrována do všech tří částí výzvy tj.:  
1.  Zřízení TC ORP včetně zajištění povinných služeb 
1. Pořízení elektronické spisové služby ORP a řešení spisové služby obcí ve správním obvodu ORP 
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3.  Vnitřní integraci úřadu obce s rozšířenou působností  
Realizace TC ORP byla rozdělena do dvou fází: 
1. Vybudování vlastního TC ORP (18.2.2012 – 30.4.2012) 
- pořízení a instalace serverů  
- pořízení dvou diskových polí  
- pořízení zálohovací páskové knihovny 
- pořízení aktivních síťových prvků 
- pořízení klimatizace do serverovny  
- nasazení infrastrukturního software, managementu a monitoringu 
- další komponenty a služby 
2. Upgrade spisové služby a vnitřní integrace úřadu (1.5.2012 – 31.12.2012) 
- upgrade spisové služby IS Radnice Vera pro MěÚ - pořízení inteligentních formulářů 
II. etapa realizace technologického centra. 
Stav realizace k 12.11.2012: 
Hostovaná spisová služba pro obce ve správním obvodu ORP byla nainstalována v technologickém centru a  
uživatelům odeslány přístupové údaje. Ostrý provoz spisové služby od 1.12.2012. 
Do projektu se zapojily tyto obce: 
1) Městys Častolovice 
2) Obec Čestice 
3) (PO) ZŠ Gutha-Jarkovského 
4) Obec Žďár nad Orlicí 
5) Obec Hřibany – Ledská 
6) Obec Lípa nad Orlicí 
7) Obec Albrechtice nad Orlicí 
Na základě „Prohlášení zájmu obce“ bude obcím poskytnuta hostovaná nebo lokální elektronická spisová 
služba. Poskytnutí této licence je podmíněno uzavřením „Dohody o partnerství k projektu“, kterou Vám 
předkládáme ke schválení. 
Dohoda o partnerství k projektu bude uzavírána s každou obcí zvlášť bez rozdílu, zda se jedná o poskytnutí 
hostované nebo lokální elektronické spisové služby. 
Dle příručky pro žadatele IOP se v rámci tohoto projektu nepředpokládají příjmy, proto je smlouva sepsána 
bez finančních nároků ze strany partnera projektu (obce). 

 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy:  
Ing. Blažková: Jak situace probíhá před spuštěním? 
p. Rýdel: V podstatě obce a ZŠ Gutha-Jarkovského byly minulý týden proškoleny, získaly přístupová jména 
a hesla. Mohou již zkoušet. Ostrý provoz spisové služby od 1.12.2012. 
 

ZM schvaluje dohody o partnerství k projektu „Technologické centrum ORP Kostelec nad Orlicí a 
eGovernmentové služby ve správním území ORP“ s obcemi: Čestice, Častolovice, Žďár nad Orlicí, 
Albrechtice nad Orlicí a Základní školou Gutha-Jarkovského Kostelec nad Orlicí. S obcemi Lípa 
nad Orlicí a Hřibiny – Ledská po schválení změny projektu poskytovatelem dotace. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

k) Nákup osobního vozidla pro Pečovatelskou službu Kostelec nad Orlicí (předloha i 
komentář tajemník Mgr. Jaroslav Brandejs). 
Vzhledem ke katastrofálnímu stavu vozového parku pečovatelské služby  jsem navrhl radě města na jejím 
zasedání dne 29.10.2012 zakoupit z uspořených prostředků pečovatelské služby roku 2012 os. mot. vozidlo 
ve stáří cca 2-3 roky, a to do částky 200 tis. Kč s tím, že toto vozidlo by mělo splňovat kritéria multifunkčnosti, 
pohodlného nasedání pro seniory, dostatku místa v zavazadlovém prostoru atd.  
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 
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ZM schvaluje rozpočtovou změnu ve výši 200 tis. Kč v rozpočtu pro rok 2012 v PS Kostelec nad  
Orlicí, a to za účelem nákupu os. vozidla z uspořených prostředků této organizační složky. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

l)  Žádost OA TGM o schválení výstavby bezbariérového přístupu v budově OA (předloha i 
komentář starosta Ing. Jiří Bartoš). 
Ředitel Obchodní akademie TGM Kostelec nad Orlicí Mgr. Václav Pavelka, požádal Město Kostelec nad 
Orlicí o finanční spoluúčast na vybudování bezbariérového přístupu pro imobilní studenty v budově OA 
Kostelec nad Orlicí. Obchodní akademii v Kostelci nad Orlicí by rádi navštěvovali i imobilní studenti, avšak 
současné dispozice školy tuto možnost neumožňují. Studenti tak zajíždí do OA Janské Lázně, kde mohou se 
svým handicapem studovat. Mgr. Pavelka vedl jednání s dodavatelskými firmami a vybudování takového 
zařízení by přišlo asi na 1,3 mil. Kč. Na této částce by se společně se školou podílely i některé oslovené 
místní sponzorské firmy (Federal Mogul apod.) a část by přispělo i město. Vzhledem k tomu, že se jedná o 
budovu v majetku města, měli bychom tuto akci schválit a finančně se na ní spolupodílet. Dodavatel by svoje 
investice rozdělil do tří let, takže do rozpočtu města by nebyla částka jednorázová. Celkem se jedná o 
příspěvek ve výši cca 300 tis. Kč, takže 100 tis. Kč za rok. 

 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy:  
Bc. Šlaj: Zde bude hodně důležité stanovisko kraje. 
Ing. Bartoš: Pokud si sežene Mgr. Pavelka finanční prostředky a kraj mu to odsouhlasí, což bude muset 
jako nadřízený, tak by mohlo dojít k vybudování bezbariérového přístupu.  
 

ZM souhlasí s vybudováním bezbariérového přístupu v budově Obchodní akademie TGM 
v Kostelci nad Orlicí v letech 2013 – 2015 s finanční spoluúčastí Města Kostelec nad Orlicí. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 
 

m) Smlouva o převodu vlastnictví k majetku České republiky (komentář starosta Ing. Jiří  

Bartoš).  
Kostelečtí hasiči si domluvili s Královéhradeckým krajem převod majetku, který by mohli využívat částečně 
pro své výjezdy jako jednotka výjezdová a jako jednotka sboru dobrovolných hasičů. Jde o 5 položek 
v celkové hodnotě 119.140 Kč. Město jako majitel by mělo odsouhlasit bezúplatný převod. 

 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 

 
ZM schvaluje smlouvu o převodu vlastnictví k majetku České republiky s Českou republikou – 
Hasičským záchranným sborem Královéhradeckého kraje, se sídlem 500 03 Hradec Králové, 
nábřeží U Přívozu 122/4.   
 
---------------------------------------------- 
20:27 hodin odešla Ing. Forchová  
---------------------------------------------- 
Pro: 14 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Nehlasoval:1 

Usnesení bylo schváleno. 
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--------------------------------------------- 
20:29 hodin přišla Ing. Forchová  
--------------------------------------------- 
 

 
n) Přijetí účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje jednotky SDH obce pro 
rok 2012 (předloha i komentář vedoucí ekonomického odboru Ing. Jaroslava Petrová). 
Královéhradecký kraj schválil poskytnutí účelové neinvestiční dotace na výdaje jednotky SDH pro rok 2012 
pro naše Město v částce 29.417 Kč. Prostředky jsou účelově určeny: 
8 000 Kč na nákup ostatního věcného vybavení 
8 920 Kč na výdaje na odbornou přípravu velitelů a strojníků jednotek SDH  
12.497 Kč na výdaje na uskutečněný zásah jednotky SDH mimo územní obvod obce na výzvu střediska 
HZS. 
Poskytovatel dotace požaduje, aby bylo přijetí dotace a smlouva o poskytnutí dotace schváleno 
zastupitelstvem města. 
 
Další návrhy: žádné 
 
Dotazy: žádné 

 
ZM souhlasí s přijetím účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje jednotky sboru 
dobrovolných hasičů obce pro rok 2012 ve výši 29.417 Kč od Královéhradeckého kraje, se sídlem 
500 03 Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
ZM schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje 
jednotky sboru dobrovolných hasičů obce pro rok 2012 ve výši 29.417 Kč č. RR/2012/197-
SDH/MV/3 s Královéhradeckým krajem, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské náměstí 
1245. 
 
Pro: 15 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

 
 
Předsedající podal návrh ověřovatelů a návrhové komise a na příští zasedání zastupitelstva města, které se 
koná 17.12.2012.  
 
 
Do návrhové komise navrhuje:  Ing. Tomáš Langr  předseda 
     František Kinský                           
                                                               Jaroslav Pavlíček             
 
Jako ověřovatele zápisu navrhuje: Ing. Luboš Mottl 
                                                               Ing. Jaroslava Blažková 
 
 
 
Program byl projednán, nyní je otevřena diskuse. 

 
 

 
DISKUSE 

 
Ing. Bartoš: Chtěl bych poděkovat paní Ing. Petrové a panu Ing. Kovaříčkovi za jejich pracovní výkony. Jsou 
zde naposledy jako zaměstnanci Města Kostelec nad Orlicí a za Technické služby spol. s r.o.  Loučím se 
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s nimi za vedení města a za zastupitele města. Byli nedílnou součástí každého zastupitelstva města a tímto 
jim moc děkuji. 
Ing. Petrová: Děkuji za spolupráci, přála bych Vám, abyste v budoucnu vždy našli schopnost se dohodnout, 
najít ten správný kompromis a abyste měly dostatek prostředků na realizaci záměrů, které budou ku 
prospěchu občanů Kostelce nad Orlicí. 
Ing. Kovaříček: Děkuji, že mi Město umožnilo být v pozici ředitele a jednatelem Technických služeb 
v Kostelci nad Orlicí. Byla to pro mě obrovská životní a profesní zkušenost. Děkuji všem zastupitelům za 
spolupráci.  
 
pí Jelínková: Chtěla bych veřejně poděkovat naší jednotce Sboru dobrovolných hasičů Kostelec nad Orlicí  
v soutěži "Dobrovolní hasiči roku 2012 - Východ  Čech“. Za 1. místo. 
Ing. Bartoš:  Dnes 12.11.2011 jsem poslal gratulaci na webové stránky. Gratuluji naší jednotce Sboru 
dobrovolných hasičů Kostelec nad Orlicí - město za 1. místo v soutěži "Dobrovolní hasiči roku 2012 - Východ 
Čech". Na tomto úspěchu nesou i svůj podíl všichni občané, kteří našim dobrovolníkům zaslali svůj hlas. 
V silné konkurenci svým zákrokem v Lípě nad Orlicí ukázali všem ostatním svoje přednosti a důležitost. 
 
Ing. Bartoš: Obdržel jsem od Ing. Blažkové e-mailem několik dotazů na jednání zastupitelstva města: 
Dotaz č. 1. Prosím o více informací o realizaci šaten ZŠ. 
Ing. Lerch: Je vypsáno výběrové řízení, termín  odevzdání do 26.11.2012.    
Dotaz č. 2. Přihlásil se někdo na vyhlášení záměru pronajmout prostor bývalého zahradnictví v parku? 
Ing. Bartoš: Přihlásil se p. Václav Krejsa.   
Dotaz č. 3. Pronájem místa na Jiráskově náměstí pí Dobiáškové – stánek dosud stojí? 
Ing. Bartoš: Paní Dobiášková měla uzavřenou nájemní smlouvu na pronájem pozemku do 31.10.2012. 
Nedodržela podmínky prodloužení nájemního vztahu danou radou města. Do 10.10.2012 měla uhradit 
veškeré dluhy, jinak vrátí pozemek městu. Veškeré dluhy uhradila. Přišla žádost zmocněnce pana 
Poledňáka, zda by město mohlo revokovat usnesení a mohla stánek provozovat dál. Rada města dala šanci 
a podnikatelskou činnost může dále provozovat, ale musí prodejní stánek být zprovozněn nejdéle do 
30.4.2013.  
Dotaz: č. 4. Zastupitelstvo města má projednat rekonstrukci ZŠ v K. Lhotě – nejsou žádné podklady. 
Ing. Bartoš: ZŠ v Kostelecké Lhotě jsme neprojednávali. 
Dotaz č. 5. Kdy nastane demolice čp. – 381 v Kostelci nad Orlicí? 
Ing. Bartoš: Bylo vypsáno výběrové řízení na akci „Demolice čp. 381 v Kostelci nad Orlicí“. Vyhrála firma 
Dušan Kučera, Vamberk. Můžeme přistoupit k demolici ještě v letošním roce. 
Dotaz č. 6. Kolik platí dospělí  hráči stolního tenisu za pronájem nové haly, když DDM musí platit  
200 Kč/hod. 
Ing. Bartoš:  200 Kč/hod. platí DDM za celý prostor, 100 Kč/hod. platí veřejnost za 1 stůl. 
 
Ing. Forchová: Nelíbí se mi platit 8 tis. Kč za brožuru kroužků DDM, když jedna polovina kroužků byla 
zveřejněna ve Zpravodaji v září a druhá polovina kroužků byla zveřejněna v říjnu.  
Zajímalo by mě navýšení provozního příspěvku DDM Kostelec nad Orlicí o 90 tis. Kč z kapitoly mzdových 
prostředků Pečovatelské služby Kostelec nad Orlicí, dle předloženého návrhu. Na co je příspěvek a proč 
z pečovatelské služby? 
Ing. Bartoš: Nejsem připraven na tuto otázku. Zjistím a dám Vám vědět elektronicky všem zastupitelům. 
Ing. Forchová: Dostala jsem 2 dopisy od občanů na radu města, ohledně výběrového řízení na stadion. 
Proč nebyla provedena zakázka podle výběrového řízení?  Občanovi se jeví zakázka finančně nákladná. 
Ing. Bartoš: Výběrové řízení proběhlo podle zákona. Byl vypracován projekt na celou stavbu přes milion 
korun. Nevím, kdo je odborníkem a komu se zdá zakázka nákladná. 
Ing. Forchová: Byla zakázka zveřejněna na profilu zadavatelem města? 
Ing. Bartoš: Nebyla. Zakázka je malého rozsahu. K této zakázce se nám vyjádří JUDr. Blezzardová. 
JUDr. Blezzardová: Ano, jedná se o zakázku malého rozsahu. V době kdy byla zakázka vyhlášena, jsem 
byla na dovolené, nemohu se vyjádřit. 
Ing. Forchová: Jsem ráda, že zakázku dostal kostelecký podnikatel, aby nedošlo k nedorozumění.  
Ing. Bartoš: Zakázka pod 1 mil. Kč nemusí být na profilu. Není to povinností. Rada města se řídí svým 
svědomím a zákonem. Pokud bude nějaká směrnice ohledně zakázek malého rozsahu vypracována, 
budeme se jí řídit.  
Ing. Forchová: Směrnice bude? 
Mgr. Brandejs: Na směrnici se pracuje. Připravuji ji s JUDr. Blezzardovou.  
Ing. Forchová: Nelíbila se mi věta pana Ing. Lercha v posledním Zpravodaji „ Rezervy vidím v oblasti 
bezpečnosti, respektive pocitu bezpečí občanů ve svém městě, kdyby všichni policisté, ať městský či státní, 
pracovali alespoň z poloviny tak, jako jejich stávající velitelé, byla by situace výrazně lepší“. Několikrát jsem 
tuto situaci vysvětlovala. Pracujeme i pro přilehlé obce Kostelce nad Orlicí. Pokud má někdo hodnotit naši 
práci, tak rozhodně ne nikdo z města, ale naši nadřízení. 
Ing. Lerch: Několikrát jsem jmenoval, které věci se mi nelíbí. Státní policie ve městě není vidět. Je to můj 
názor. 
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Ing. Forchová: Pokud myslíte dopravu a špatné parkování, na to tu máte městskou policii. 
Ing. Lerch: Prosil jsem Vás, aby jste někdy začali některé dopravní přestupky řešit. 
Mgr. Fiala: Myslím si, že je přednější řešit trestnou činnost, než řešit dopravní přestupky. Vidím chybu ve 
vedení města. Chybí tu spolupráce s městskou policií a státní policií. Bylo by dobré pořádat pravidelné 
schůzky a řešit problémy jako to dělají v Ústí nad Orlicí. 
Ing. Bartoš: Nevíte pane Fiala, jaká jednání vedu s  kosteleckou a rychnovskou policií. Na schůzkách 
společně řešíme veškeré problémy. Pan Hlaváček slíbil, že státní policie v Kostelci nad Orlicí bude posílena. 
pí Kschwendová: Nevidím státní policii vůbec. Jsme město, kde máme rizikové skupiny. Kostelec nad Orlicí 
potřebuje větší pozornost státní policie. Všechny přestupky nechávat na městskou policii není možné. 
Musíme se ozývat, jinak se nic nebude dít.  
Ing. Forchová: Městská policie má ze zákona řešit dopravní přestupky. Přestupky z uprchlického tábora  
v pobytovém středisku řeší státní policie. Nejsme pouze pro Kostelec nad Orlicí, ale i pro přilehlé obce. 
pí. Kschwendová: Mělo by se řešit rizikové místo bankomatu u prodejny nábytku. Lidé mají strach vybírat 
peníze. 
Ing. Lerch: Byl jsem dnes na sociální komisi v pečovatelské službě. Zde bylo velké téma, pocit bezpečí 
seniorů v tomto městě. Zeptejte se seniorů, jak se ve městě cítí bezpečně. Možná vám to otevře oči. 
 
pí Havránková: Chtěla jsem poděkovat pí Ing. Petrové a p. Ing. Kovaříčkovi za výbornou spolupráci. 
Chválím městskou policii i státní policii. Množí se nám krádeže a spolupráce s policií je výborná. Stanovy se 
tvořily v roce 2000, kdy starostoval p. Sejkora. Zákon o obcích říká, že ve funkci valné hromady podřízených 
organizací rada města funguje, ale může převést kompetence i na zastupitelstvo.  
Mgr. Brandejs: Doplním: s výjimkou specifikovaných pravomocí rady města.  
Mgr. Fiala: Stanovy schvalujeme my zastupitelé. 
Mgr. Brandejs: Máte pravdu. Stanovy se budou předkládat zastupitelstvu. Pokud rada města plní funkci 
valné hromady, má oprávnění volit jednatele, má oprávnění volit dozorčí radu atd. Stanovy nesmí říkat něco 
jiného, než stanoví zákon. 
pí Havránková: Chtěla bych upozornit, aby se do dozorčích rad nedostávali lidé z konkurenčních firem. 
Odporovalo by to pak obchodnímu zákoníku.  
 
p Grégr: Chtěl bych poděkovat za nezvýšení místního poplatku na odpadu. V Riegrově ulici hrozí 
nebezpečí úrazu, zejména rozpadající se hladovou zdí, vypadanými cihlami a prorůstajícími kořeny stromů. 
Nedala by se tato situace nějakým způsobem řešit?  
Ing. Bartoš: Ve městě jsou i horší ulice. Se zdí je potřeba něco udělat. 
pí Hejhalová: Konečně máme pěknou budovu na stadionu. Firma pana Svatoše provedla práci výborně.  
 
 
 
 
Jednání ZM bylo ukončeno v pondělí 12. listopadu 2012 ve  21:15  hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 
 
 
 
 
 
zapsala: Iveta Kurimská 
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USNESENÍ 
č. ZM 9/2012 

ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného 
v pondělí 12. listopadu 2012 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí 

 
 
Zastupitelstvo města 

 

1. schvaluje 
 

a) záměr vybudování seniorského hřiště v Kostelci nad Orlicí dle projektové studie 
z prostředků hospodářské činnosti města 2012. 
 
b) smlouvu o poskytnutí investiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje č. RR/2012/043-
JPO z Programu podpory vybavení pro obce s JPO na hydraulické vyprošťovací zařízení v celkové 
výši 685 tis. Kč s Královéhradeckým krajem, se sídlem Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec 
Králové. 
 
c) úpravu rozpočtu města na rok 2012 č. 6 následovně: 
Úprava rozpočtu č. 6 - SRPEN 2012 
Příjmy rozpočtu města se zvyšují o 162,223 tis. Kč.  
Výdaje rozpočtu města se zvyšují o 162,223 tis. Kč. 
Rozpočtová změna nemá vliv na saldo rozpočtu. 
 
d) úpravu rozpočtu města na rok 2012 č. 7 následovně: 
Úprava rozpočtu č. 7 - ZÁŘÍ 2012 
Příjmy rozpočtu města se zvyšují o 864,457 tis. Kč.  
Výdaje rozpočtu města se zvyšují o 864,457 tis. Kč. 
Rozpočtová změna nemá vliv na saldo rozpočtu. 
 
e) závěrečné úpravy rozpočtu města na rok 2012 provedené do 1.10.2012 včetně. 
 
f) obecně závaznou vyhlášku č. 4/2012 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů (vyjma čl. 4 sazby 
poplatku) a zachovat sazbu místního poplatku ve výši 500 Kč pro rok 2013. 
 

g) dohody o partnerství k projektu „Technologické centrum ORP Kostelec nad Orlicí a 
eGovernmentové služby ve správním území ORP“ s obcemi: Čestice, Častolovice, Žďár nad Orlicí, 
Albrechtice nad Orlicí a Základní školou Gutha-Jarkovského Kostelec nad Orlicí. S obcemi Lípa 
nad Orlicí a Hřibiny – Ledská po schválení změny projektu poskytovatelem dotace. 
 
h) rozpočtovou změnu ve výši 200 tis. Kč v rozpočtu pro rok 2012 v PS Kostelec nad  Orlicí, a to za 
účelem nákupu os. vozidla z uspořených prostředků této organizační složky. 
 
i) smlouvu o převodu vlastnictví k majetku České republiky s Českou republikou – Hasičským 
záchranným sborem Královéhradeckého kraje, se sídlem 500 03 Hradec Králové, nábřeží U 
Přívozu 122/4.   
 
j) smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje jednotky sboru 
dobrovolných hasičů obce pro rok 2012 ve výši 29.417 Kč č. RR/2012/197-SDH/MV/3 
s Královéhradeckým krajem, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245. 
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2. souhlasí 
 

a) s přijetím účelové investiční dotace na projekt „Výměna topného média MŠ Mánesova č. p. 987 
v Kostelci nad Orlicí“ v celkové předpokládané výši 482.944,50 Kč od Ministerstva životního 
prostředí, se sídlem 100 10 Praha 10, Vršovická 1442/65.   
  
b) s přijetí úvěru Dobrovolným svazkem obcí Orlice od ČSOB, a.s. ve výši 12 mil. Kč, se splatností 
jeden rok ode dne podepsání příslušné smlouvy o úvěru, určeného na dokončení výstavby 
cyklostezky a s jeho zajištěním  poskytnutým formou vystavení zajišťovací blankosměnky 
avalované obcemi Kostelec nad Orlicí, Častolovice a Čestice. 
 
 c) s avalem zajišťovací blankosměnky vystavené Dobrovolným svazkem obcí Orlice avalované 
obcemi Kostelec nad Orlicí, Častolovice a Čestice za účelem zajištění  pohledávek ČSOB, a.s. 
plynoucích ze smlouvy o úvěru, s výší úvěrového limitu 12 mil. Kč, se splatností jeden rok ode dne 
uzavření úvěrové smlouvy, poskytovaného ČSOB, a.s. Dobrovolnému svazku obcí Orlice na 
dokončení výstavby cyklostezky. 
 
d) se vzájemným finančním vyrovnáním se společností Federal-Mogul Friction  
Products a.s., Jirchářská 233, Kostelec nad Orlicí v intencích nájemní smlouvy ze dne 24.8.2004. 
 
e) se směnou části pozemku parc.č. 2346 pro plánovanou stavbu nových garáží pro majitele 
v budoucnu demolovaných garáží na pozemcích parc.č. 2348/3, parc.č. 2348/4, parc.č. 2348/5, 
parc.č. 2348/6, parc.č. 2348/7 a parc.č. 2348/8 v kat.ú. Kostelec nad Orlicí z důvodu plánované 
přeložky komunikace III/3161 ve stejném poměru. 
 
f) s přijetím účelové investiční dotace na projekt „Snížení energetické náročnosti MŠ Krupkova 
v Kostelci nad Orlicí“ v celkové předpokládané výši 3.256.716,60 Kč od Ministerstva životního 
prostředí, se sídlem 100 10 Praha 10, Vršovická 1442/65.   
 
g) s vybudováním bezbariérového přístupu v budově Obchodní akademie TGM v Kostelci nad 
Orlicí v letech 2013 – 2015 s finanční spoluúčastí Města Kostelec nad Orlicí. 
 
h) s přijetím účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje jednotky sboru dobrovolných 
hasičů obce pro rok 2012 ve výši 29.417 Kč od Královéhradeckého kraje, se sídlem 500 03 Hradec 
Králové, Pivovarské náměstí 1245. 
 
i) se změnou způsobu využití nespotřebované části provozního příspěvku ZŠ Gutha-Jarkovského 
z roku 2011 ve výši 135 141,17 Kč následovně: 
1) částka 46 166,64 Kč bude použita na dofinancování nákladů na vybudování hygienické kabiny 
v ZŠ 
2) částka 88 974,53 Kč bude vrácena škole jako investiční příspěvek pro rok 2012 s tím, že ZŠ 
prostředky využije na nákup specifického nábytku do stávající jazykové učebny. 
 
j) s přijetím účelové investiční dotace z Programu podpory vybavení pro obce s JPO na hydraulické 
vyprošťovací zařízení v celkové výši 685 tis. Kč od Královéhradeckého kraje, se sídlem Pivovarské 
náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové. 
 
 
3. nesouhlasí 
 
a) s prominutím smluvní pokuty ve výši 30 tis. Kč JUDr. Evženii Pichertové, se sídlem 517 21 
Týniště nad Orlicí, Lipská 795. 
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 4. bere na vědomí 
 

 a)  zprávu o plnění rozpočtu města k 30.9.2012. 
 
 b)  zprávu o činnosti DSO Orlice za období roku 2011 – 2012. 
 

 c) zprávu o hospodaření Městských lesů Kostelec nad Orlicí spol. s r.o. v roce 2011. 
 

 
 
 
 
 

  
 
Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 

 
 
Dne 12.listopadu 2012, Kostelec nad Orlicí 

 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: ..............................................................  (Mgr. Věra Žižková) 

 
 
 
  
                          …..........................................................  (František Sejkora) 
 


